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Protokół nr 61.2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 

z posiedzenia odbytego w dniu 20 listopada 2023 r. Komisji Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa 

 i Budżetu. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 7.30, a zakończyło o godz. 09:30 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radny Dionizy Waszczuk  

 Radny Michał Płonka 

 Radna Monika Paszek  

 Radna Sławomira Kuś  

 Radna Mirosława Sajur 

Na 5 członków komisji 5 obecnych.  

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy Zduny,  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju,  

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Robert Tyczyński – Inspektor ds. zarządzania kryzysowego, obronności i ppoż., 

- Alicja Drejkarz - Ostój – Inspektor ds. administracyjnych i współpracy z organizacjami 

pozarządowymi,  

- Ewelina Wrońska – Inspektor ds. oświaty, kultury i kultury fizycznej, 

 - Andrzej Hejdysz – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zdunach. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Radna Sławomira Kuś otworzyła posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne 

otrzymali za pośrednictwem aplikacji eSesja. 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy organów Gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na 2024 rok” 
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b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

Zduny 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

Zduny 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

Chachalnia 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – 

Baszków 

f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia  

w rejonie wschodnim 

g) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 

straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu 

gminy Zduny 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023  

i) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034 

j) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. K. 

k) w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu 

l) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Zdunach nr XLVIII/344/2018 z dnia 26 września 2018 r. 

w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub 

najmu na czas dłuższy niż trzy lata i na czas nieoznaczony.  

3. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny za rok szkolny 2022/2023. 

4. Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2024 rok oraz projektu uchwały WPF na lata 2024-

2034. 

5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

6. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z realizacją zadania: „Modernizacja Szkoły 

Podstawowej w Zdunach - przebudowa pionu toalet.”  

Uwag wniosków o zmianę w porządku obrad nie zgłoszono.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy organów Gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  

na 2024 rok” 

Projekt uchwały przedstawiła Alicja Drejkarz - Ostój. Pytań, uwag do projektu uchwały  

nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały  

pod zaopiniowanie. 



3 | S t r o n a  
 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

organów Gminy Zduny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2024 rok”.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– Zduny 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– Zduny 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – Zduny. 

 Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– Chachalnia 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 



4 | S t r o n a  
 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – Chachalnia.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

– Baszków 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej – Baszków.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

f) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia 

w rejonie wschodnim 

Projekt uchwały szczegółowo przedstawił Miłosz Zwierzyk, podkreślając, że na sesji na podstawie 

przepisów artykuł 20 ustęp 1 w związku z artykułem 27 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku 

 o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym przy uchwalaniu miejscowego planu w pierwszej 

kolejności Rada rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie wschodnim, czyli chodzi  

o załącznik nr 2 do procedowanej uchwały, a następnie zostanie poddana pod głosowanie całość 

projektu uchwały. Wyjaśnił szczegółowo nieuwzględnioną uwagę mieszkańca dot. działki  

nr 201/9 złożoną do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie 

wschodnim (uwaga zawarta w zał. nr 2 do projektu uchwały). 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady 

poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Chachalnia w rejonie wschodnim.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

g) w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży 

pożarnych z terenu gminy Zduny 

Projekt uchwały przedstawił Robert Tyczyński. Do projektu uchwały zgłoszono pytania. 

Radna Monika Paszek - jaki jest roczny koszt ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników. 

Robert Tyczyński – to trudno przewidzieć to zależy od miesiąca i ilości wyjazdów w danej jednostce. 

Płacimy za każdą rozpoczętą godzinę. Płacimy strażakom za udział w szkoleniu, które organizuje 

PSP w Krotoszynie, nowością w tym projekcie to stawka za szklenie dla kandydata na strażaka, 

szacowany koszt od 800 zł do 1000 zł. Nowym elementem jest również stawka za zabezpieczanie 

imprezy masowej. Zapisy te wynikają z nowelizacji ustawy o strażach pożarnych.  

Iwona Klepacka – w budżecie na 2024 r. zabezpieczono środki w wysokości 45 tys. zł.  

Radna Monika Paszek – rozumiem, że ilość akcji może być płynna, ale szkolenia można przewidzieć. 

Proszę powiedzieć o zakończeniu akcji, jak to jest liczne.  

Robert Tyczyński - zakończenie akcji zgłasza dowódca do Państwowej Straży Pożarnej, 

 jest to odnotowywane w systemie dowodzenia PSP i w tym momencie liczymy od początku  

do końca. Jeśli akcja trwa 45 min to płacimy za 1h.  

Radna Monika Paszek – to czas na trwanie akcji, a wiadomo, że strażacy muszą auto doprowadzić 

do takiego stanu, aby było gotowe do kolejnego wyjazdu.  

Robert Tyczyński - ja tutaj mówię o przepisach prawa i tam jest zdefiniowane od kiedy do kiedy. 

Radna Monika Paszek - czy czas przygotowania auta do akcji się nie wlicza?  

Robert Tyczyński – mówimy teraz o ochotniczej straży pożarnej. W aspekcie przygotowania auta 

mamy podpisane umowy z kierowcą – konserwatorem, który jest odpowiedzialny za utrzymanie auta 

w gotowości i otrzymuje za to miesięczne wynagrodzenie. Np. w Zdunach mamy dwóch kierowców,  

w Baszkowie jednego i te osoby są odpowiedzialne za przygotowanie samochodu i sprzętu.   

Radna Monika Paszek – jednak w te czynności angażuje się dużo więcej osób. 

Robert Tyczyński – dlatego mówimy o Ochotniczych Strażach Pożarnych.  

Radna Monika Paszek – uważam, że ta kwota 15 zł powinna być zwiększona. 

Robert Tyczyński - to już zależy od możliwości finansowych gminy. Dodał, że stawki te były 

konsultowane z zarządem OSP, a stawki ustalone zostały na podobnej wysokości jak w gminach 

ościennych. Maksymalna stawka wg ustawy może być ustalona na poziomie 1/175 przeciętnego 

wynagrodzenia, czyli ok 40 zł. I wszystko zależy od możliwości gminy. 

Radna Sławomira Kus – czyli stawki te można zmienić co 2 lata.  
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Robert Tyczyński – ustawa wskazuje, że nie rzadziej niż dwa lata. Ostania uchwała była w 2022 roku, 

a teraz jesteśmy zmuszeni zmienić ze względu na pojawienie się w spawie nowych elementów: 

stawka dla kandydata na strażaka oraz zwiększamy stawkę za szkolenie z 5 zł na 7 zł. Np. wykształcić 

3-4 nowych strażaków to koszt 3-4 tys. zł dodatkowo oraz ustala się stawkę na zabezpieczenie imprez 

masowych, czego do tej pory nie było.   

Innych pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych i kandydatów na 

strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu gminy Zduny.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

h) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 

rok 2023.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

i) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 

2034 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

j) w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. K. 

W dniu 18 września 2023 r. wpłynęła do Rady Miejskiej w Zdunach skarga na działalność Burmistrza 

Zdun złożona przez Pana W. K. dotycząca nieudzielenia odpowiedzi na wniosek złożony  

w dniu 10.10.2022 r. w sprawie oznaczenia działek nr 115 jako teren zabudowy zagrodowej, 113-jako 

tereny zabudowy zagrodowej w gospodarstwie rolnym, hodowlanym i ogrodniczym, oraz 121, 124, 116/1  

na teren zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej lub zabudowy usługowej do planu zagospodarowana 

wsi Chachalnia. Skarga została przekazana przez Wojewodę Wielkopolskiego na podstawie art. 231 

ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. Kodeks postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2023 r. poz. 775 ze 

zm.) zwanym dalej KPA. Pierwotnie na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w dniu 11 października 2023 r. komisja jednogłośnie uznała skargę za bezzasadną. Na sesji w dniu 

25 października 2023 r. Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Danuta Kułaga 

wniosła, aby przekazany projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi zdjąć z porządku obrad 

 i wniosła, aby ponownie przekazać skargę do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Na posiedzeniu w dniu 8 listopada 2023 r. Komisja zajęła się ponownie skargą i po ponownym 

przenalizowaniu dokumentów stwierdziła, że skarga jest zasadna. Komisja stanowisko nr 8.2023  

z dnia 8 listopada 2023 r. w sprawie zasadności skargi oparła głównie na uchwale nr XXXII.232.2021 

z dnia 26 maja 2021 roku w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. K. Wskazując, iż wówczas uznano 

skargę za zasadną i że „(…) zarówno w Studium uwarunkowań i kierunków przestrzennego Gminy 

Zduny w obszarze wsi Chachalnia jak i miejscowym planie zagospodarowana przestrzennego wsi 

Chachalnia przeznaczenie działki nr 115 z zabudowy mieszkaniowej zostanie zmienione na 

zabudowę zagrodową zgodnie z żądaniem wnioskodawcy”. Ponadto niniejsze uzasadnienie do 

uchwały stanowiło, że „Prośba o przeznaczenie pozostałych działek tj. działek o numerach 113, 114, 

121, 124, 123 i 127, obręb Chachalnia, gmina Zduny, zostanie przeanalizowana w toku 

prowadzonych prac planistycznych”. Należy dodać, że uzasadnienie faktyczne i prawne 

rozstrzygnięcia skargi z dnia 23 kwietnia 2021 roku stanowi załącznik  

do ww. uchwały.” 

Projekt uchwały przedstawiła Monika Paszek - podając, że po ponownym przeanalizowaniu skargi 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za zasadą, a w uzasadnieniu do projektu uchwały 

zamieszczono szczegółowe wyjaśnienie.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady 

poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana W. K. 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (3): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Mirosława Sajur 

PRZECIW (1): Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Michał Płonka 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

k) w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zgłoszenia kandydata na 

ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

l) zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Zdunach nr XLVIII/344/2018 z dnia 26 września 2018 

r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu na czas dłuższy niż trzy lata i na czas nieoznaczony. 

Członkowie komisji zapoznali się z projektem uchwały wersja 3 z dnia 7.11.2023 r., który wniosła 

po poprawkach Radna Barbara Kempiak. Proponowany projekt uchwały powiela zapisy projektu 

uchwały w przedmiotowej sprawie z dnia 18.09.2023 r. – wersja II projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę Rady Miejskiej w Zdunach nr XLVIII/344/2018 z dnia 26 września 2018 r. w sprawie 

określenia zasad nabycia, zbycia i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub najmu na 

czas dłuższy niż trzy lata i na czas nieoznaczony. 

Wersja III projektu uchwały zawiera postanowienia:  

1. § 2 ust. 1 otrzymuje brzmienie:  

„Burmistrz może nabywać nieruchomości do kwoty 10.000 zł na drodze cywilnoprawnej bez 

konieczności uzyskania zgody Rady Miejskiej na ich nabycie” 

- punkty od 1) do 8) ust. 1 bez zmian. 

2.  § 4 otrzymuje brzmienie: 

„Zgoda Rady Miejskiej jest wymagana w razie zbycia nieruchomości niezależnie od jej wartości”. 

3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Zdun.  

4. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.  

Komisji przedłożono również pisemną opinie radcy prawnego odnoszącego się do zapisów ww. 

projektu uchwały z dnia 7.11.2023 r. W przedłożonej opinii oprócz uwag do struktury projektu 
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uchwały niezgodnej z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 20 czerwca 2002 r. w 

sprawie „Zasad techniki prawodawczej”. Opiniująca odniosła się do proponowanego zapisu: „Zgoda 

Rady Miejskiej jest wymagana w razie zbycia nieruchomości niezależnie od jej wartości” wskazując, 

że Rada przekroczyła w tym zakresie swoje ustawowe uprawnienia i wchodzi w kompetencje 

burmistrza nadane na podstawie ustawy o samorządzie gminnym w art. 30 ust. 2 pkt 3. Ponadto 

zaproponowana zmiana § 4 uchwały zmienianej byłaby sprzeczna z art. 2 Konstytucji RP  

w zw. z art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. a ustawy o samorządzie gminnym.  

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady 

poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w 

Zdunach nr XLVIII/344/2018 z dnia 26 września 2018 r. w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia 

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub najmu na czas dłuższy niż trzy lata i na czas 

nieoznaczony 

Wyniki głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (2): Monika Paszek, Mirosława Sajur 

PRZECIW (2): Michał Płonka, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Sławomira Kuś 

Projekt uchwały stanowi załącznik do protokołu. Komisja nie wydała opinii do projektu uchwały.  

Pkt. 3. Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny za rok szkolny 

2022/2023. 

Informacje o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny za rok szkolny 2022/2023 

członkom komisji przedstawiła Ewelina Wrońska.  

Pytań uwag nie zgłoszono do przedłożonej informacji. Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady 

poddała informację pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny 

za rok szkolny 2022/2023 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Pkt. 4. Omówienie projektu uchwały budżetowej na 2024 rok oraz projektu uchwały WPF na 

lata 2024-2034. 

a) projekt uchwały budżetowej na 2024 rok 
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Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały budżetowej na 2024 rok. 

 Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

b) projekt wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zduny na lata 2024-2034 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu wieloletniej prognozy finansowej Gminy Zduny na 

lata 2024-2034.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie członkowie komisji zapoznali się z wnioskiem CKS Zduny o montaż systemu 

nawodnienia boiska sportowego przy ul. Strzeleckiej.  

Miłosz Zwierzyk – tak jak na sesji udzielił odpowiedzi, przekazał informacje o systemie nawadniania 

niezwłocznie do projektanta i w ramach prowadzonej inwestycji budowy trybun będzie wniosek CKS 

Zduny realizowany. Podobny projekt działa na boisku w Cieszkowie. Zadanie wprowadzono do 

realizacji co do kosztów we wniosku podano 50 tys. zł, czekam na konkrety firmy wykonawczej. 

Jeśli będzie konieczność zwiększenia środków to Państwa poinformujemy autopoprawką w budżecie  

w grudniu. W gruncie na boisku będą rozprowadzone dysze i samoczynnie w nocy boisko będzie 

nawadniane. Przy budowie hali sportowej jest również zaplanowany system nadawania. Następnie 

opisał system nadawania terenów zielonych przy hali sportowej. 

Członkowie komisji zapoznali się z przesłanym anonimem dotyczącym min. wydłużenia pracy 

przedszkola czy lekcji j. niemieckiego w szkole podstawowej od 5 klasy. Zgodnie z w art. 63 § 2 oraz 

art. 64 § 1 Kodeksu postępowania administracyjnego anonimy nie podlegają rozpatrzeniu.  

W tym punkcie nikt głosu nie zabrał.  

Pkt. 6. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z realizacją zadania: „Modernizacja 

Szkoły Podstawowej w Zdunach - przebudowa pionu toalet.” 
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Po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się do Szkoły Podstawowej  

w Zdunach, aby zapoznać się z postępem prac przebudowy pionu toalet. Temat przedstawił Andrzej 

Hejdysz.  

Przebudowa pionu toalet jest to inwestycja prowadzona przez placówkę oświatową. W drodze 

przetargu na wykonawcę robót wyłoniono firmę P.H.U. K-C KINGA CZYSTA, Przygodzice. Cena 

wybranej oferty wyniosła 288 036,07 zł brutto. Zakończenie prac planowane jest do końca br. roku. 

Przedmiotem zamówienia jest wykonanie robót budowlanych, polegających na: 

 - rozebraniu ścianek murowanych, 

- odbiciu płytek ceramicznych, 

- demontażu starych instalacji, 

- demontażu urządzeń sanitarnych na jednej powtarzalnej kondygnacji: miski ustępowe – 3 szt., 

umywalki – 3 szt., kabiny prysznicowe 2 szt., pisuar – 1szt., baterie umywalkowe – 4szt. 

- demontażu (na czas wykonywania prac remontowych) i ponowny montaż grzejnika, 

- wywiezieniu i utylizacji gruzu z rozbiórek, 

- wykonaniu okładzin ceramicznych na podłogach i ścianach, 

- sufit obniżany z płyt G-K, 

- szpachlowanie i gruntowanie ścian i sufitów, 

- malowanie sufitów oraz ścian w poziomie +2.00 

- wymiana 1 kompletu drzwi, 

- montaż kabin sanitarnych - 5 szt., 

- montaż luster, 

- wymiana instalacji wodociągowej i kanalizacyjnej, 

- montaż pisuarów z czujką ruchu - 1kpl. 

- montaż umywalek wraz z bateriami z czujką ruchu - 4kpl. 

- montaż ustępów - 5kpl. 

Przedmiot wykonywanych, wymienionych powyżej, prac pochodzi z zapytania przetargowego.  

Uwag do prowadzonej inwestycji nie wniesiono.  

 Przewodnicząca Komisji RGRiB 

 

         mgr Sławomira Kuś 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM   


